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Slovo má starostka obce    

Vážení a milí spoluobčané,
vítám  vás  při  čtení  vánočního  vydání  Zpráv  z Majetína.
Vánoce!  Slovo,  které  především u dětí  vyvolává  spoustu
napětí a očekávání, jaké dárečky dostanou pod stromečkem.
Rodiče  se  pak  snaží,  aby  dětská  přání  byla  splněna.
Rozzářené oči šťastných dětí jsou pak radostí i pro jejich
rodiče. Ne všechny děti však mají možnost vyrůstat u svých
rodičů,  žijí  v dětském  domově,  v Klokánku  nebo  jiném
zařízení. Těmto dětem se snažíme udělat radost například
sbírkou  hraček  či  dobročinnou  akcí.  I  v naší  obci  se  již
poněkolikáté  uskutečnila  sbírka  pro  děti  z Klokánku
v Dlouhé  Loučce,  kterou  každoročně  pořádají  místní
dobrovolní hasiči. Poděkování patří nejenom hasičům, ale
také všem štědrým dárcům, kteří přispěli finanční částkou,
hračkou,  oblečením  nebo  potravinami.  Věřím,  že
i maličkost pomohla udělat šťastnější  děti žijící mimo své
domovy.
Naši spoluobčané a návštěvníci Majetína se mohli vánočně
naladit,  získat  inspiraci  nebo  pořídit  drobné  dárečky
v sobotu  2.  prosince  na  vánoční  výstavě v sokolovně.
Výstava  se  uskutečnila  po  roční  pauze  z důvodu
rekonstrukce budovy sokolovny a její přístavby v loňském
roce.  Téma  letošní  výstavy  znělo  "Půjdem  spolu  do
Betléma".  Děkujeme  všem spoluobčanům,  kteří  zapůjčili
své  betlémy a  jiné  vánoční  dekorace,  všem prodejcům a
vystupujícím za  vytvoření  skvělé  předvánoční  atmosféry.
Návštěvníci  akce  mohli  zapojit  všechny  své  smyslové
orgány.  Zrak  a  hmat  –  při  obdivování  výrobků  různých
druhů  a  materiálů,  čich  –  při  pochvalování  vůní  koření,
vánočních  svící  a  mýdel,  sluch  –  při  poslechu  zpěvu  a
muziky souboru Majetínek. Chuťové buňky byly zapřaženy
nejenom  při  ochutnávce  perníčků  a  Hanáckých
„hertepláků“,  ale  i  při  hodnocení  bramborových  salátů.
Děkujeme všem účastníkům soutěže o nejlepší majetínský
bramborový salát, že přijali tuto výzvu a samozřejmě velký
dík  patří  všem organizátorům -  kolegyním  ze  školské  a
kulturní komise s vedoucí paní Martou Havránkovou.
V sobotu 9. prosince v odpoledních hodinách přijel do naší
obce  na  koni  svatý  Mikuláš  se  svojí  družinou.  Po
projížďce  obcí  obdaroval  dárečky  hodné  děti,  které  se
přišly povozit na koních ve spolku Koník dětem i dospělým
pro radost. A poté již spěchal na náves, kde nám rozsvítil
obecní vánoční strom. 
Ve  středu  13.  prosince  jsme  si  společně  s Báječnými
ženskými  zazpívali  u  kostela  při  celorepublikové  akci
Česko  zpívá  koledy.  Vánoční  setkání  seniorů proběhlo
v sobotu  16.  prosince  v místní  sokolovně,  kde  všechny
přítomné  potěšily  děti  ze  základní  školy  v Majetíně,
Báječný ženský,  Rebelky  z Dubu  nad  Moravou  a  kapela
Věrovanka. Den před Štědrým dnem, tradičně 23. prosince
od 18 hodin, se můžeme těšit na zpívání koled u Betléma
se souborem Majetínek. 
Před  adventním  časem  se  uskutečnily  v naší  obci  další
oblíbené akce. V pátek 29. září to byl Majetínský večerní
běh pro  děti  i  dospělé,  kterého  se  zúčastnila  spousta

závodníků  z řad  dětí  i  dospělých.  Všichni  běžci  svým
závodnickým nasazením dodali adrenalin nejenom sobě, ale
věřím,  že  i  všem povzbuzujícím divákům na 5 km trati.
Následující den 30. září závodnické nadšení pokračovalo na
fotbalovém hřišti,  kde  se  konal  Zábavný  den s hasiči  a
drogerií  DM. Akce  byla  určena  pro  širokou  veřejnost.
Každý  si  mohl  vyzkoušet  soutěže  s hasičskou  tématikou,
zhlédnout ukázky hasičské techniky nebo koncert popové
muziky v podání juniorů z dětského domova v Olomouci.
V sobotu  14.  října  se  konala  oblíbená  akce  Majetínský
pstroužek,  při  které  se  místní  koupaliště  přeměnilo
v  zázemí  pro  rybáře.  Akci  si  užily  především  děti,  ale
věřím,  že  i  dospělí  návštěvníci  odcházeli příjemně
odpočinuti  a  spokojeni  po  dobrém jídle  v podobě  rybích
specialit. 

K typicky  podzimním  akcím patří  v naší  obci  radovánky
pro děti, jako je  drakiáda a  svátek dýní a strašidel. Obě
akce  proběhly  na  fotbalovém  hřišti  za  účasti  několika
desítek dětí a rodičů. 
A  jak  pokračují  investiční  akce  v obci? Firma
STRABAG  a.  s.  dokončila  rekonstrukci  komunikace
v ulici  Za  Humny s výstavbou  parkovacích  stání.  Dne
28. 11. 2017 byla stavba zkolaudována a předána k užívání.
Na akci byla získána dotace z MMR ČR ve výši 0,58 mil.
Kč, celkové náklady činily 1,4 mil. Kč. 

Dokončen je i projekt „V Majetíně se nám krásně žije“,
který realizovala firma LT EkoLesServis s. r.  o. Příkazy.
Došlo  k vybudování  několika zážitkových prvků pro  děti
včetně  laviček  a  dosadby  keřů  a  trvalek  v ulicích
Staromajetínská, Školní, Mlýnská, Na Hrázi a U Sokolovny
za celkovou cenu 0,59 mil. Kč. Dotace z MMR ČR činí 0,4
mil. Kč.  
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Stavba nové  budovy bufetu a sociálního zázemí v areálu
za  koupalištěm  a  rekonstrukce  rybníka  Hliník jsou
v plném  proudu.  Předpoklad  dokončení  obou  akcí  je
v jarních měsících 2018. Z očekávaných dalších výsledků
podaných žádostí o dotaci ke dni uzávěrky příspěvků víme
prozatím  o  přiznané  dotaci  na  rekonstrukci  budovy
márnice, a to ve výši 0,27 mil. Kč. Vzhledem k tomu, že
rozhodnutí o poskytnutí dotace bylo doručeno až v měsíci

říjnu,  byla  posunuta  realizace  na  příští  rok.  V jarních
měsících bude také zahájena stavební úprava budovy OÚ
– výměna  střešní  krytiny,  zateplení  obvodového pláště  a
úprava  hlavního  vstupu.  Výběrové  řízení  vyhrála  firma
RESTA, s. r. o., Přerov s cenou 3,58 mil. Kč, dotace z MŽP
ČR  činí  0,53  mil.  Kč.  O  kousek  k cíli  jsme  posunuli
i přípravu  stavby  cyklostezky  Majetín  x  Krčmaň.
Projektovou dokumentaci  zpracovává  NELL Projekt  Zlín
za  cenu  0,45  mil.  Kč.  V  řešení  jsou  i  kupní  smlouvy
s 28 vlastníky na pozemky pod plánovanou stavbou za cenu
50 Kč/m2. 
Vážení  spoluobčané,  na  závěr  těchto  řádků  bych  ráda
poděkovala za spolupráci všem, kdo se aktivně podílí na
rozvoji naší obce. Ať jsou to  kolegové z řad zastupitelstva
a zaměstnanců obce, členové komisí a výborů či členové
místních spolků a spousta dalších občanů, kteří pomáhají
při různých akcích. 
Přeji  vám  všem  krásné  vánoční  svátky,  především
pevné  zdraví  a  rodinnou  harmonii.  Do  nového  roku
hodně štěstí, zdraví a úspěchů.

Miroslava Zavadilová

Informace Obecního úřadu Majetín

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ NA OÚ MAJETÍN

V neděli  5.  listopadu jsme na obecním úřadě přivítali  do života  obce  Majetín  6 nových občánků – (zleva)  Davida
Juráska, Terezii Dostálovou, Ninu Kederovou, Šimona Gofroje, Miroslava Vančuru a   Adama Kubise. Přejeme všem
dětem i jejich rodičům klidný a spokojený život v naší obci. 
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VÝSLEDKY SOUTĚŽE O NEJLEPŠÍ MAJETÍNSKÝ BRAMBOROVÝ SALÁT

Gratulujeme  vítězům  soutěže  o  nejlepší  „Majetínský
bramborový salát“, která se uskutečnila v rámci vánoční
výstavy v sokolovně.  
Zúčastnilo se  10 soutěžících a  91 hlasujících rozhodlo
o tomto umístění:
1. Magda Motáňová, salát č. 5
2. Marta Havránková, salát č. 9
3. Marie Pivcová, salát č. 8
Další účastníci: Anežka Navrátilová č.1, František Sléha
č.2,  Zdenko  Kocholatý  č.3,  Anna  Nakládalová  č.  4,
Miroslava Zavadilová č. 6, Zdena Rozsypalová č.7, Lenka
Nováková č. 10

VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ VE VOLBÁCH DO POSLANECKÉ SNĚMOVNY PARLAMENTU ČR V  MAJETÍNĚ

Počet osob zapsaných do seznamu voličů: 941
Počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky: 596

Počet odevzdaných úředních obálek: 595

Počet platných hlasů: 593
Účast ve volbách: 63 %

Výsledky hlasování pro politické strany, politická hnutí a koalice ve volebním okrsku:

ODS - 53 hlasů
ČSSD - 28 hlasů

Radostné Česko - 1 hlas
Starostové a nezávislí - 42 hlasů

KSČM - 53 hlasů
Strana zelených - 2 hlasy

Strana svobodných občanů - 10 hlasů
Blok proti islamizaci-Obrana domova - 1 hlas

Česká pirátská strana - 81 hlasů

TOP 09 - 9 hlasů
ANO 2011 - 196 hlasů
KDU-ČSL - 46 hlasů

Realisté - 4 hlasy
Sportovci - 1 hlas

DSSS - 1 hlas
SPD-Tomio Okamura - 61 hlasů

Strana Práv občanů - 4 hlasy

Střípky z historie obce Majetín 

SDRUŽENÍ STRANY ŽIVNOSTENSKO-OBCHODNÍ / Ž. O. S./ V MAJETÍNĚ.

Sdružení bylo založeno v roce 1909 těmito členy: Zaoral František - krejčí, Dokládal Antonín - řezník, Navrátil František
- klempíř a Mazal Jindřich – kovář.
V době I. světové války se sdružení rozešlo, poněvadž většina členů odešla na vojnu.
Sdružení bylo znovu založeno na valné hromadě 11. 12. 1921 za účasti 15 členů. V letech 1922 - 1938 přistoupilo do
sdružení dalších 30 členů. Činnost sdružení v letech 1909 - 1938 je podrobně popsána v knize zápisů a v knize pokladní.
Tak např.: výpis z knihy zápisů ze dne 11. 8. 1929 - Oslava 20 let trvání místního sdružení Ž. O. S.: 
Za  ranních  červánků  dává  nám  pak  kapelník  Bunďák  s  11  muži  na  srozuměnou,  že  nastal  velký  den  místního
živnostenského sboru. Po osmé hodině scházíme se do spolkové místnosti v hostinci u Růžičků. Kolega předseda sděluje
příchod kol. Josefa Skácela, předsedy okresního výk. výboru. Kol. Skácel vysvětluje, proč slavíme dnešní den, vzpomíná
těžkých začátků tvoření místního sdružení před 20 lety.
Po slavnostním obědu scházíme se opět do spolkové místnosti a o 14. hodině jdeme v průvodu "HANAČEK" do zahrady
kol. Slehy na slavnost. Rozprodáno 1000 losů á 3,- Kč na 36 výher, které darovali obětaví členové. O jídlo se postaral
náš kol. Růžička a pro mlsné jazyky nám příznivé hospodyňky čerstvým bufetem. Kol. Sléha zařídil na večerní dobu
elektrické osvětlení, a tak jsme se po půlnoci rozešli pobaveni domů.
Na začátku třicátých let začala hospodářská krize, která postihla také majetínské živnostníky. 
Ve zprávě jednatelské za uplynulý rok 1933, přednesené na valné hromadě 12. 2. 1934 se uvádí:
Zpráva tato jest ze všech našich zpráv dosud pročtených nejpasivnější. Nedopřáli jsme si ani plesu, ba ani naši obvyklé
zahradní slavnosti, v domnění, že bychom si finančně nepomohli a snad také ještě dopláceli. Naděje na oživení naší
pokladny je málo, poněvadž někteří členové našeho sdružení jsou úplně nezaměstnaní a kteří mají trochu práce, jsou
rádi, že uhájí živobytí a ti, co mají snad více práce, jsou odkázáni za dnešních neutěšených poměrů jak kupovati, tak
prodávati z větší části na úvěr.
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Na poslední schůzi 27. 11. 1938 podává předseda kol. Josef Čechák informace zaslané jemu od Krajského výkonného
výboru v Olomouci, týkající se utvoření přeskupení strany Ž. O. S. do nově tvořící se strany Národní jednoty. Došlé
přihlášky byly členům rozdány k vyplnění.

           Zpracoval Josef Čechák st.

Mikroregion Království

V neděli  19.  listopadu  2017  se  v Kulturním  domě  v Císařově  konala  vernisáž  s vyhlášením  výsledků fotografické
soutěže  Království  objektivem  občanů  Království.  Celkem  se  zúčastnilo  rekordních  21  soutěžících.  Naši  obec
reprezentoval Miroslav Heckelmoser, David Šutera a Pavel Lorenc. 

Výsledky kat. NEJLEPŠÍ PŘÍTEL ČLOVĚKA             
1.místo Andrea Sedláčková - Krčmaň
2.místo Zdeňka Kovářová - Blatec
3.místo Vlastimil Ječmínek - Grygov

Výsledky kat. CO NÁM DÁVÁ PŘÍRODA aneb PLODY
VŠEHO DRUHU
1.místo Bohumila Krčková - Dub nad Moravou
2.místo Vlastimil Ječmínek - Grygov
3.místo Miroslav Heckelmoser - Majetín

Společné  kulturní  a  sportovní  akce  tradičně  uzavře
Vánoční  koncert,  který  se  bude  konat  26.  prosince  2017  v chrámu  v Dubu  nad  Moravou,  kde  bude  hrát  kapela
Straňanka.
Všichni naši spoluobčané dostali do svých poštovních schránek malý vánoční dárek od mikroregionu Království - stolní
kalendář na rok 2018. Věřím tomu, že bude pro vás milým průvodcem v následujícím roce. Přeji vám do něj šťastné
vykročení!
                                                                                                                     Miroslava Zavadilová, předsedkyně

Základní a mateřská škola Majetín

PODZIM V NAŠÍ ŠKOLE

Koncem prázdnin se už některé děti těšily do školy a 1. září
to vypuklo. Začalo desetiměsíční ranní vstávání, povinnosti
a učení – mučení. Ale také pravidelné kroužky a tradiční
školní  akce  –  jako  jsou  drakiáda,  vydlabávání  dýní
v podzimní dílně a uspávání broučků, barevné dny.

Od 22. září jezdí na výuku plavání do Přerova všechny děti
druhé a třetí třídy. Budou se učit plavat pravidelně každý
pátek až do 15. prosince 2017.
A novinky?

15. září navštívila naši školu cvičitelka se třemi pejsky a
děti se o nich a chování k nim dověděly mnoho nového.
Děti ve školce potěšilo maňáskové divadlo Šikulka a děti
ve škole představení s hudebními nástroji, na které si mohly
i zahrát. Účinkovaly děti z dětského domova Přerov.
Nový je i keramický kroužek ve školce pod vedením paní
učitelky Dany Simčové.
Skoro celý listopad se ve škole i školce pilně vyrábělo. Jak
jsou  naše  děti  šikovné,  jste  mohli  obdivovat  v sobotu
2. prosince na vánoční výstavě v sokolovně.
5. prosince přišel do školky obdarovat hodné děti Mikuláš
s andělem a na nehodné děti  přišli  čerti.  Škola byla  plná
andílků, protože tady jsme měli andělský den.
V  sobotu  9.  prosince  vystoupila  většina  dětí  z  mateřské
školy u příležitosti rozsvícení vánočního stromu na návsi.
Děti  ozdobené  hvězdičkami  přednesly  mikulášské  a
vánoční básničky a společně zpívaly koledy. 
Následující sobotu 16. prosince potěšily naše děti pestrým
programem  seniory  na  jejich  vánočním  setkání  v místní
sokolovně.
Ve  středu  20.  prosince  odpoledne  se  sešli  rodiče  a  děti
v mateřské škole na vánoční dílně, kde společně vyráběli
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vánoční ozdoby, přání a svícny.
Konec  kalendářního  roku  oslavíme  ve  škole  v pátek  22.
prosince  v barvách  červené,  modré  a  bílé,  jak  si  přáli
vítězové  říjnového  barevného  dne,  společným  setkáním
u  vánočně  nazdobeného  stromečku.  Pod  ním  určitě
nebudou  chybět  dárky  pro  třídy  a  ve  třídách  dárky  pro
spolužáky a třídní besídky. 

No a 23. prosince už začínají vánoční prázdniny, jistě si je
všichni užijí.
Za  celý kolektiv  ZŠ a MŠ přeji  krásné Vánoce a  zdraví
v novém roce 2018!

                   Marie Jemelková, učitelka ZŠ Majetín

Z majetínských spolků

BÁJEČNÝ ŽENSKÝ
Mílí občané, 
za celý soubor Báječných ženských vám přeji šťastné a veselé vánoční svátky a do nového roku 2018 hodně štěstí,
zdraví, rodinné pohody a spokojenosti. 
Také bych touto cestou chtěla  poděkovat všem Báječným ženským za elán a  nadšení,  s jakým se spolu setkáváme
a obzvláště děkuji našim řidičům za jejich obětavost a ochotu a do dalších let jim přeji mnoho šťastných kilometrů.

za Báječný ženský Marie Pivcová

SENIOR KLUB

Je tady opět závěr roku, čas vzpomínání a nových plánů.
Jak proběhl ten letošní rok v našem klubu? Jen některé
z činností:  Několik  členů  se  účastnilo  volby  „Babička
roku“,  cyklovýletů  (Strejčkův  lom,  Dolek),  setkání
s ostatními  kluby  (Babice,  Velký  Týnec),  přednášek
seniorského vzdělávání, výletů (Ostrava, Mikulčice). Od
září  se  pravidelně  setkáváme  v místní  sokolovně.  Těší
nás, že mezi své vrstevníky přišli další senioři. 
Milí přátelé, blíží se pro mnohé z nás nejkrásnější svátky
v roce – Vánoce. Jak si svátky „pohody a klidu“ užít?
Několik osvědčených rad: Nestresujte se, není třeba mít
naleštěná  okna,  naklizené  skříně.  Užívejte  si  sváteční
atmosféru,  myslete  na  své  zdraví,  na  svou  pohodu
fyzickou i psychickou. Zapojte do předvánočních příprav
celou rodinu. Předvánoční čas má svá kouzla – choďte na
procházky ať do vyzdobených městských ulic nebo do
přírody.  Štědrý den oslavte spíše  skromně. Lahůdky si rozdělte  na několik dnů. Naši  předkové neprožívali Vánoce
materiálně. Žili skromně, spíše poklidným tempem. Užijte si tedy předvánoční čas a svátky v  co největší radosti, pohodě
a klidu.

Magda Motáňová

SDH MAJETÍN

Hasiči  SDH Majetín  a  DM drogerií  dne  30.  září  2017
uspořádali  akci  pro  děti  z  Klokánku  v  Dlouhé
Loučce, Dětského domova v Olomouci a širokou veřejnost
sportovně-společenskou  akci.  Součástí  této  akce  byla
soutěž TFA (nejtvrdší  hasič  přežívá) pro děti  i  dospělé,
různé hry včetně ukázky požárního útoku mladých hasičů,
který si  mohli  vyzkoušet   i  případní zájemci z řad dětí.
Proběhla  ukázka  požární  techniky  a  ukázka  lezeckého
družstva  při  záchraně  spolulezce.  Děti  i  dospělí  si
vyzkoušeli  šplh  po  lanovém  žebříku.  Závěrem  děti
z Dětského  domova  v Olomouci  uspořádaly  krásný
koncert.  Akce  se  povedla  a  dětem  se  v Majetíně  moc
líbilo.
Naši  mladí  hasiči  se  účastnili  nočních  závodů
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v Bochoři ,,O Bochořskou sovu“ a podzimního kola Plamen v Náměšti na Hané. Tentokrát se jim moc nedařilo, ale
příště to bude určitě lepší. Děti se účastnily i vánoční výstavy konané v Majetíně, kde přispěly starší děti svými perníčky
a mladší děti svícínky. Přes zimu je čekají uzlové štafety, florbalové zápasy a příprava na jarní sezónu. 
Sportovní družstva mužů a žen se účastnila zimních Mikulášských závodů v Ivani a vybojovala krásná třetí místa.
V říjnu  jsme  uspořádali  Železnou  sobotu,  která  se  moc  vydařila,  a  my  se  posunuli  zase  o  kousek  blíž  k  novému
sportovnímu agregátu, který sportovní družstva i mladí hasiči potřebují. Všem co přispěli, moc děkujeme.
Všem občanům přejeme šťastné a veselé Vánoce, dětem bohatého Ježíška a do nového roku 2018 hodně štěstí, zdraví,
spokojenosti a abyste naši pomoc potřebovali co nejméně.  
                                                                                                                                          Jana Charvátová

ŠKOLSKÁ A KULTURNÍ KOMISE PŘI OÚ

Milí občané,
v tomto období je čas ohlédnout se za celým rokem a bilancovat vše, co se nám povedlo či co by se dalo udělat lépe.
Dnes bych v této tradici nepokračovala, protože všichni máme v živé paměti okamžiky,  které nám zpestřily mnoho
letošních dnů. Přejeme si z celého srdce, abyste měli radost z těchto společných chvil a nelitovali času stráveného při
některé z akcí, které pořádáme nebo se na ni podílíme.
Já vám přeji za všechny děvčata Školské a kulturní komise klidný vánoční čas a v tom novém roce pevné zdraví, hodně
elánu a sil do života, protože dnešní doba nám přináší mnohá úskalí, kterým musíme čelit a které nás stojí mnoho úsilí.
Mějte krásný rok 2018.

                                                       Marta Havránková, předsedkyně 

KONÍK DĚTEM I DOSPĚLÝM PRO RADOST 

Vážení  spoluobčané, milé děti,
blíží se Vánoce, svátky klidu a pohody a zároveň konec roku 2017. Máme všichni pocit, že ten čas stále rychleji a
rychleji utíká….
Mikuláš, Vánoce, Nový rok jsou spojovány s obdobím klidu a odpočinku, ale i nových plánů a předsevzetí. I my už
plánujeme a přemýšlíme, co nás v novém roce čeká. Určitě to bude tradiční Den dětí a koní, který budeme pořádat příští
rok  v červnu  už  po  jedenácté.  V květnu  a  září  plánujeme  třetí  ročníky  Majetínského  běhu  a  Večerního  běhu  pro
jednotlivce a rodiny. Letos se nám oba závody vydařily a věříme, že tradice bude pokračovat.
Zanedlouho nás čeká ještě Mikulášská nadílka u koní a Silvestrovská dopolední vycházka, na kterou vás srdečně zveme.
Do nového roku, který se nezadržitelně blíží, vám přejeme mnoho štěstí, zdraví, pohody a úsměvů na tváři.
Tak tedy „šťastné a veselé“ přejí členové a koně spolku „Koník dětem i dospělým pro radost“.

     Kateřina Zaoralová 

FOLKLÓRNÍ KROUŽEK MAJETÍNEK 

Hanácké „hertepláky“

K jejich přípravě nám postačí pouze brambory, polohrubá mouka
a sůl. Brambory uvaříme ve slupce nejlépe den předem. Potom je
oloupeme,  nastrouháme  na  jemném  struhadle  a  smícháme
s polohrubou moukou a solí. Vypracujeme těsto, které se nesmí
lepit,  přitom  nesmí  být  ani  tuhé,  ani  řídké.  Z těsta  tvarujeme
placky, které na sucho opékáme na litinovém kolečku na sporáku
nebo  na  pánvi.  Teplé  potíráme  rozpuštěným  máslem,  sypeme
mákem  smíchaným  s cukrem  nebo  potíráme  povidly.  Syrové
palačinky  se  také  mohou  plnit  oslazeným  tvarohem.  V tom
případě  je  po  naplnění  přehneme  v polovině,  okraje  dobře
přimáčkneme a pečeme tak jako předešlé.

   Miroslava Janíková

PIRÁTSKÁ TVRZ

Vážení čtenáři, 
pravidelný  Report  z  Pirátské  Tvrze  tentokrát  pojímáme
trochu netradičně,  a  to  formou rozhovoru.  Věříme,  že to

bude pro Vás zajímavé. Přinášíme možnost nakouknout na
výsledky voleb z jiného, dá se říct až interního pohledu. 
Ten je specifikován rozhovorem s Martinem Šmídou, toho
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času  2.  místopředsedou  České  Pirátské  strany,  která
v  parlamentních  volbách  získala  od  voličů  takřka  11%
hlasů.

Ahoj  Martine.  Takže  máme  za  sebou  nedávné  volby  do
Poslanecké  sněmovny  Parlamentu  ČR,  jenž  dopadly  pro
Piráty doposud nejvyšším výsledkem v historii  a jak tedy
obecně  panuje  spokojenost  a  náhled  na  výsledek  voleb
z pirátského pohledu?
Ahoj Radku, výsledek zcela předčil mé očekávání.  Náš cíl
sice byl 10% a usilovali jsme o něj, ale stejně jsme mnozí
prostě jen doufali, že překročíme aspoň těch 5. To, že jsme
získali takřka 11%  a jsme třetí nejsilnější stranou v ČR, je
úžasný  úspěch.  A  dneska  se  kaju,  že  jsem  voliče
podceňoval. Jsem rád, že mladí k volbám nakonec přece jen
přišli a vyjádřili svůj názor. Jde ostatně o jejich budoucnost,
že jo. Taky stojí za zmínku, že jsme se tímto výsledkem
stali  nejsilnější  Pirátskou stranou z celého mezinárodního
pirátského hnutí a předčili tak i Piráty z Islandu, Švédska
i Německa. 

Na facebooku jsi psal, že volbami to nekončí, nýbrž začíná.
Přesně tak, 9 let jsme dobrovolnicky makali, abychom se
dostali  na  tuhle  startovní  čáru.  A  i  když  jsme  už  dřív
zažívali  úspěchy  na  komunální,  krajské  nebo  senátní
úrovni, tak teprve teď jsme získali skutečně silný mandát a
velkou šanci ukázat, že ta politika jde dělat i jinak –  férově
a otevřeně.  Budeme konstruktivní opozicí, budeme hlídat,
upozorňovat  a  zveřejňovat.  Zároveň  věřím,  že  se  nám
podaří  prosadit  i  body  našeho  programu,  na  kterých  je
shoda napříč politickým spektrem. Jsme připraveni. Někteří
lidé v nás neměli přílišnou důvěru třeba kvůli neobvyklému
názvu, nebo kvůli účesu předsedy. I těmhle pochybovačům
teď  chceme  dokázat,  že  to  bereme  vážně  a  že  jsme
oprávněně novou nadějí pro českou politiku. Přitom jsme
normální  lidi,  nejsme  žádní  papalášové  a  zlobbovaní
páprdové,  nejsme  politická  divize  holdingu,  nejsme  ani
zkostnatělý  kolos  typu  ČSSD,  KSČM  nebo  ODS.  Jsme
novou generací politiky, která chce pro Českou republiku
více svobody,  pokroku, vzdělání,  inovací a inteligentních
řešení  pro  21.  století.  Doba  se  mění  rychle,  ale  Piráti
nezůstávají pozadu. Věřím, že to zvládneme a brzy se to
začne ukazovat.

Zúčastnil jsi se oslav po vyhlášení výsledků v Praze, někteří
tě dokonce zahlédli  v  televizi.  Můžeš nám přiblížit  tamní
atmosféru?
Já mám rád oslavy a večírky všeho druhu, ale zažít tohle, to
bylo opravdu něco.  V životě  jsem neviděl  tolik novinářů
pohromadě,  jako  když  jsme  naším  pirátským  autobusem
přijížděli na volební štáb. Vývoj výsledků byl napínavější
než mnohá sportovní utkání.  Když jsme ke konci  sčítání
předběhli  SPD  Tomia  Okamury,  propukl  jásot,  který
vlastně neskončil až do ranních hodin. Když už se vědělo,
kdo je  poslanec,  musela  se  ta  zvolená  skupinka  věnovat
médiím. Jsem vlastně jediný z předsednictva Pirátů, kdo ve
sněmovně dneska není, a tak i na tom volebním štábu na

mě zbyl  ten milý úkol, oslavovat s řadovými členy.  Což
s sebou nese zase jiná rizika, a tak jsem se  snažil  kamerám
spíš vyhýbat. No, očividně se nepodařilo, ale snad jsem tam
žádnou ostudu  nedělal.  V tu  chvíli  to  byla  prostě  párty.
Jedna z nejlepších, co jsem zažil.

V Olomouckém kraji byl lídrem kandidátky Vojta Pikal, ty
jsi  byl  dvojka.  Z  Tvrze  byli  na  kandidátské  listině  ještě
i  předseda a místopředseda MS Radim Studený a Radek
Vojtek. Poslanecký mandát získal Vojta a ty jsi zvoleným
prvním  náhradníkem.  Počítáš  s  variantou,  že  by  ses
teoreticky v tomto období do sněmovny ještě dostat mohl?
Já jsem od začátku podporoval Vojtu Pikala, o pozici lídra
jsem ani neusiloval.  Pořadí  za  Vojtou se pak také volilo
v  primárních  volbách,  a  tak  se  stalo,  že  jsem  nakonec
skončil na kandidátce hned jako druhý a druhé místo jsem
pak  potvrdil  i  ve  volbách  na  preferenční  hlasy.  Ostatně,
jsem zvyklý  krýt  Vojtovi  záda,  nejen  na  kandidátce,  ale
třeba i v předsednictvu a i během kampaně jsem to bral tak,
že kampaňuju pro to, abychom do sněmovny dostali právě
Vojtu. Jsem moc spokojen s tím, jak to dopadlo. Od dob, co
Vojtu  znám,  tak  si  ho dokážu představit  ve  sněmovně a
myslím, že tu práci bude dělat fakt dobře. Taky myslím, že
ho to bude i velmi bavit, a tak nepředpokládám, že by se
mohlo stát, že by svůj mandát opustil. Teoreticky sice může
nějak onemocnět, což mu nepřeji, nebo třeba být zvolen do
europarlamentu a pak bych ho tedy musel zastoupit a zvládl
bych to, ale ta pravděpodobnost je velmi malá. Jsem klidný.

Účastníš  se  i  zasedání poslaneckého klubu? Jaká je  tam
atmosféra?
To první zasedání se odehrálo hned v neděli po volbách.
V poledne jsme se sešli jakožto předsednictvo a odpoledne
už  se  ustanovoval  poslanecký  klub.   Je  to  teď  našich
22  statečných,  od  kterých  se  očekává  realizace  pirátské
politiky v praxi. Piráti vzbudili v lidech během předvolební
kampaně  velké  naděje,  takže  bylo  vidět,  jak  na  ty  naše
zvolené  poslance  dolehla  ta  tíha  odpovědnosti.  Většinu
z nich znám osobně a jsou to dobří lidé, co mají znalosti,
energii a upřímnou motivaci dělat tu politiku správně. Na
dalším  zasedání  klubu  se  pak  jednalo  o  nominacích  do
výborů a prioritách do vyjednávání. Jsem rád, že jsme se
rozhodli usilovat o výbor veřejné správy, kde se řeší právě
digitalizace  a  zpohodlnění  komunikace  s  úřady,  a  také
o  výbor  životního  prostředí,  neboť  na  tvorbě  programu
životního prostředí jsem se podílel a myslím, že je skvělý.
Zajímavá  situace  byla  při  volbě  našeho  nominanta  na
místopředsedu  sněmovny,  kde  byli  zájemci  dva.  Celou
dobu jsem podporoval nominaci Vojty Pikala, zatímco Ivan
Bartoš  na  zasedání  podpořil  druhého  kandidáta.  Bylo  to
napínavé, ale v tajné volbě vyhrál Vojta a jsem za to moc
rád.

Aktuálně  jsi  2.  místopředsedou  Pirátů  a  staronově  i  ve
stejné funkci v Olomouckém kraji. Obecně jsou Piráti proti
kumulaci  funkcí  a  tzv.   ,,trafikám“  jenž  nejdou  reálně
sloučit, tak abys během 24 hodin stihl vykonávat třeba tři
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funkce naplno. Známe několik příkladů a nemusíme chodit
daleko,  kdy  si  třeba  politici  nechávají  funkce  poslance
i hejtmana a berou dva a více platů. Jak se na to díváš ty?
Sběratele politických funkcí a platů komentovat není třeba,
to  si  musí  vyřešit  oni  sami  se  svým svědomím a  svými
voliči.  Mně  se  teď  taky  sice  nějaké  funkce  u  Pirátů
nakupily, ale nutno říct, že veškerou práci pro Piráty dělám
už pět let zcela zdarma a dobrovolnicky a vždy mě to velmi
bavilo  a  těšilo,  nicméně  teď  už  té  práce  bylo  opravdu
hodně, kampaň byla náročná a nikdy bych nechtěl, abych
musel  kvůli  politice  zanedbávat  rodinu  nebo  práci  na
kompostárně, která mě živí. U Pirátů je dobrou zvyklostí,
že po volbách předsednictvo rezignuje a ověřuje si důvěru
členské základny.  A domnívám se, že bych důvěru znovu
získal, ale jsem už rozhodnutý, že mandát v předsednictvu
teď  obhajovat  nebudu,  a  to  ani  v  tom  krajském.  Právě
z důvodu, abych se mohl zase víc věnovat ostatním věcem,
třeba  práci  v  místním  sdružení  Pirátská  Tvrz  a
v  majetínském  zastupitelstvu.  Ostatně,  nemusím  být
místopředseda  strany,  abych  mohl  být  užitečný.  Nadále
budu  pomáhat  třeba  s  hlavní  pirátskou  facebookovou
stránkou a bude spousta práce i  s upgradem strany,  který
zákonitě musí přijít. Nudit se tedy určitě nebudu, ale pozici
třetího muže strany teď přenechám zase někomu dalšímu. 

Zmínil jsi kampaň, jak náročné to pro tebe bylo?
Za  tu  dobu,  co  jsem u  Pirátů,  jsem zažil  už  několikero
kampaní, ale takhle byla rozhodně nejlepší a pro mě osobně
nejnáročnější. Za prvé jsem se na ní podílel, jakožto člen
volebního  výboru,  který  vybíral  volebního  manažera,
volebního stratéga a řešil  spoustu dalších věcí  s  volbami
spojených. Za druhé jsem se jí  účastnil  jako dobrovolník
přímo  tady  u  nás  v  Olomouckém  kraji.  Rozdávali  jsme
noviny,  lepili  plakáty,  organizovali  akce  na  náměstích  a
v klubech,  kterých se účastnil  třeba i zpěvák MessenJah,
který  nás  navštívil  už  na  Kytary  In  Majetín.  Taky  jsme
projeli  celý  kraj  naším  pomalovaným  vězeňským
autobusem,  který  se  během  kampaně  ukázal  v  Majetíně
dokonce  dvakrát,  poprvé  při  Kytarách  a  podruhé  při
kampaňové  jízdě  svobody  „Pirátským  busem  napříč
republikou“. Takže náročné to bylo velmi, ale většinou to
byla velká zábava a ten výsledek za to stojí. A jsem rád, že
se zapojilo i místní sdružení Pirátská Tvrz a díky všem za
pomoc.

To  existuje  již  od  roku  2013.  Dokážeš  shrnout  nějak
zevrubněji působnost a činnost  Tvrze?
Pirátská  Tvrz  je  trochu  rarita.  Na  jednu  stranu  je  to
strandardní  oblastní  sdružení  politické  strany.  Na  stranu
druhou je výjímečné, protože je tzv. venkovské. Všechna
ostatní místní sdružení jsou situována ve městech a kolem
nich.  V  našem  místním  sdružení  je  hlavním  centrem,
Brodečáci prominou, Majetín s tisíci obyvateli. To je sice
výjimečné, ale z mého pohledu velmi žádoucí. Piráti jsou
často prezentování jako strana městských liberálů, ale my
tady na Moravě bychom rádi dokázali, že svobodomyslní
lidé žijí  i  na venkově a  umějí  se  přihlásit  o svá práva a

prosazovat svoje názory. A činnost je různá, krom samotné
politické činnosti v rámci pirátské strany či zastupitelstvu
se  snažíme  nějak  kladně  přispět  do  našeho  sdíleného
veřejného  prostoru,  počínaje  kulturními  a  sportovními
akcemi  a  konče  třeba  brigádami.  Zkrátka  chceme
ovlivňovat místo, kde žijeme. Pirátský program a ideje jsou
pak  takovým  vodítkem,  jak  toho  docílit.  Dobrovolnicky,
demokraticky,  aktivně.  Je  super,  že se  pořád najdou lidi,
kteří se snaží o něco většího a jsem jim za to vděčný.

V Brodku v letošních volbách získali Piráti 10, 75 % hlasů,
celkově  tedy  v  městysi  4.  místo  a  v  Majetíně  dokonce
13,  65  %  hlasů,  celkově  tedy  v  obci  2.  místo.   Čím  si
vysvětluješ tento vzestup našeho MS a celkově Pirátů nejen
v těchto obcích?
Výsledek Pirátské strany v Olomouckém kraji  byl  8,5%,
tedy je zřejmé, že výsledky v obcích Pirátské Tvrze jsou
v tomto nadprůměrné. A jsem za to rád. Myslím, že je to
tím, že nás lidé víc poznávají, že to, co děláme, myslíme
vážně. A jsem rád i za výsledky v okolních obcích, třeba
v Grygově měli  Piráti  9,64%, ve Velkém Týnci 11,03%,
v Dubu nad Moravou 11,49% a třeba v Citově 10,86%. To
je  pozitivní  a  vnímám  to  jako  závazek  do  budoucnosti.
Díky všem, co přišli k volbám.

Myslíš, že dobrý výsledek v Majetíně je odrazem tvojí práce
v zastupitelstvu, nebo lidé volili podle celostátních témat a
měřítek?
Jednalo se o volby do poslanecké sněmovny, čili věřím, že
voliči  rozhodovali  podle  programů  a  kandidátů  do
poslanecké sněmovny. Tak by to být mělo, ale dá se čekat,
že  jakožto  dvojka  kandidátky,  místopředseda  Pirátů  a
majetínský  zastupitel  jsem  taky  poměrně  exponovaná
osoba, takže nějaký podíl na výsledku jsem snad taky měl.
A je otázka jakou roli hraje to, jaký jsem zastupitel nebo
zkrátka to, jaký jsem člověk. Každopádně jako zastupitel
jsem snad taky nic nezkazil. Myslím, že se nám v Majetíně
podařilo mnoho dobrého.  Jakožto jediný zastupitel zvolený
za Piráty si užívám ten komfort, že hlasuji vždy pouze dle
svého vlastního uvážení, vědomí a svědomí. A za tu dobu
se  našlo  několik  hlasování,  kdy  jsem navržené  usnesení
nepodpořil, ale v drtivé většině hlasuji společně s ostatními
zastupiteli. Pracuje se mi s nimi dobře a mám pocit, že si
vzájemně nasloucháme a je snaha dojít ke konsenzu. Někdy
to sice vyžaduje ústupky a kompromisy,  ale taková už je
politika, nejen ta komunální. Přesto, nebo právě proto, se
daří  pracovat  na  rozvoji  obce,  vyhledávat  dotační
příležitosti  a  investovat.  Např.  v  areálu  za  saunou  bylo
dlouho nevyhovující hygienické zázemí, nyní bude mít tzv.
Ozdravné centrum konečně důstojné podmínky pro trávení
volného času.  V procesu je i  vybudování cyklostezky do
Krčmaně, což je také v souladu s pirátským programem a
podporuji  to.  Také  se  podařilo  zřídit  transparentní  účet,
spustit nový web nebo teď nejnověji přinést novou službu
informování  občanů  moderním  esemeskovým  systémem.
Jestli se někdo na začátku bál, že více podaných kandidátek
zastupitelstvo rozhádá či paralyzuje, tak dnes již jistě vidí,
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že zastupitelstvo jako celek funguje dobře, i když nehlasuje
vždy  jako  jeden  muž.  Určitě  bych  tedy  rád  pirátskou
kandidátku do komunálních voleb skládal zase.

Činnost Tvrze a celkově pirátských aktivit v Olomouckém
kraji  se  netýkají  samozřejmě  jen  voleb.  V  Brodku  bylo
uspořádáno již několik ročníků VyOsení (festival svobodné
hudby,  osvobozený od poplatků OSA) a v  Majetíně letos
dokonce 10. ročník Kytary in Majetín, taktéž bez parazitace
od  OSA.  Takže  poslední  otázka,  jaké  jsou  plány  do
budoucna a kam se chce celkově Pirátská Tvrz posunovat?
Já myslím, že festivaly a koncerty budeme pořádat i nadále.
Letos  byly  Kytary  in  Majetín  výjimečné,  protože  byly
dvoudenní  a  spojené  s  odpoledním programem pro  děti.
Příští  ročník  očekávám  zase  jednodenní,  ale  za  to  opět
celodenní,  aby byl  skutečně pro všechny.  Určitě  bychom
rádi  v  létě  znovu  uspořádali  turnaj  v  tenisové  čtyřhře,
možná i v nohejbale. Uvidíme. A dokonce ani nemusíme
všechno  pořádat  sami,  ale  třeba  jen  pomoct  někomu

dalšímu, kdo už něco dělá. Typicky tak podporujeme třeba
Filmový klub Brodek, který dvakrát měsíčně promítá v kině
filmy, které se v běžných kinech moc nevyskytují nebo už
je to několik let, co se vyskytovaly. Stejně tak naši členové
přikládají  ruku  k  dílu  třeba  při  pořádání  plesů  či
sportovních turnajů. Dobrovolnictví se meze nekladou. Co
konkrétního si místní sdružení naplánuje na příští rok však
nerozhoduji já, ale všichni členové potažmo předsednictvo
místního sdružení. Víc budu vědět po schůzce Tvrze, která
by se měla konat v pátek 22. 12. v majetínském Domečku a
tam  probereme  jak  aktivity  na  příští  rok  i  postup  pro
komunální volby a další věci. Při té příležitosti bychom rádi
uspořádali  další  z řady turnajů v dovednostní karetní hře
Poker Texas Hold´em. Tímto všechny zájemce zvu, děláme
to pro Vás. Díky za rozhovor a přeji všem Veselé Vánoce a
úspěšný rok 2018.

Radek Vojtek, 1. Místopředseda Pirátská Tvrz

LIONS MAJETÍN

Tabulka 1. Přerovské ligy malé kopané po podzimní části sezony 2017/2018

Poř. Tým Zápasy Výhra Remíza Prohra Skóre Body

1. Sokol Rokytnice 12 12 0 0 56 : 44 36

2. Hell Kozel 11 8 1 2 47 : 23 25

3. AC Hrot 10 7 2 1 53 : 24 23

4. Zippo Vinary 12 6 1 5 55 : 42 19

5. J. B. Tučín 11 4 1 6 40 : 45 13

6. Lions Majetín 12 4 1 7 38 : 52 13

7. SC Nealko 11 4 0 7 27 : 48 12

8. SC Gunners 10 3 2 5 35 : 41 11

9. SK Hradčany 12 3 2 7 23 : 42 11

10. Komando Osek 11 3 1 7 27 : 43 10

11. FC Travex 9 2 2 5 21 : 34 8

12. IFK Vinary 11 2 2 7 36 : 65 8

13. Rotující Kedluben 10 5 1 4 44 : 29 7 (trest -9b)

            

         Tabulka střelců po 13. kole

Hradil Michal AC Hrot 26

Večeřa Lukáš  Lions Majetín 15

Malenda Tomáš Sokol Rokytnice 14

Martin Kolomazník
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Dopisy čtenářů

VÝSTAVA VÁNOČNÍHO CUKROVÍ V MAJETÍNĚ

Školská a kulturní komise spolu s Obecním  úřadem Majetín na okresu Olomouc pořádala v sobotu 2. prosince 2017
v sále místní sokolovny vánočí výstavu na téma "Půjdem spolu do Betléma."
Na výstavě bylo  hlavně vánoční cukroví z  perníků upečené místními  ženami,  které zaplnilo  stoly v sokolovně.  Na
stolech bylo mnoho drobného perníkového cukroví,  ale překrásné byly perníkové betlémy,  které obdivovali  všichni
návštěvníci výstavy. Výstavu doplňovaly různé vánoční dekorace i ruční práce občanů i dětí z místní  MŠ a ZŠ. Každý
měl možnost si zakoupit vánoční dekorace přímo od soukromých prodejců, kteří nabízeli široký sortiment zboží.
Folklorní soubor Majetínek předvedl  "Hanácké hertepláky," to jsou bramborové placky s makem a povidly - podle
receptu starých babiček, které mohli přítomní ochutnat a velmi si je pochvalovali. Kdo chtěl, mohl si vzít i návod na ně.
Zájem byl i o soutěž nejlepší bramborový salát 10 vzorků, které připravily místní ženy. Každý mohl ochutnat a obodovat
jej. Každého návštěvníka u dveří vítali dva andělé, kteří nabídli perníčky na ochutnání. Odpoledne na závěr velmi zdařilé
výstavní akce bylo vystoupení hudebního souboru Majetínek s lidovou muzikou.

          Jan Teimer, Brodek u Přerova

  VICHŘICE V MAJETÍNĚ 

V neděli 29. října 2017 se prohnala obcí Majetín a celým Českem vichřice, později označena jako Herwart. Bohužel si
vyžádala  několik  obětí  na  životech,  naštěstí  ne  v  naší  obci.  V  odpoledních  hodinách  se  začaly  následky  vichřice
v Majetíně projevovat pády několika vzrostlých zdravých stromů. Na ulici Školní u paneláku to byla borovice, která při
pádu poničila okraj střechy rodinného domu č. p. 92. Během pár dalších minut spadl stříbrný smrk v ulici Za Humny
u č. p 90, který si naštěstí vybral místní komunikaci bez procházejících občanů nebo projíždějících automobilů. Do
třetice spadly dvě borovice najednou ve školní zahrádce, které poničily střechu pergoly a skleník u sousední nemovitosti
č. p. 300.  Byli  povoláni naši dobrovolní hasiči a úklid spadlých stromů zvládli na jedničku, za což jim děkujeme!
Vichřici bohužel neodolaly ani několik desítek let staré vrby na ostrově místního rybníka Hliník a obě se zlomily. 

        Miroslava Zavadilová, starostka 

PROČ NEMÁME NA TV-MAJ INTERNET?

Asi nebudu první ani jediný, kdo si tuhle otázku stále klade. Koaxiál mám smotaný pod střechou a čekám na zázrak,
prozření…..  Ale vážně, víte,  že všude kde se v minulosti budovala kabelová televize, už dávno nabízejí i  internet?
Kdybyste se těchto uživatelů zeptali, proč nezůstali u tzv. Wifi, tak si budou myslet, že si přinejmenším děláte srandu.
Kvalita, rychlost a spolehlivost  internetu, ať už je to po telefonní lince, koaxiálu a nemluvě o optickém kabelu,  je
nesrovnatelně vyšší a za srovnatelnou cenu. Jasně, tam kde to jinak nejde a  je to mnohdy jediné řešení, tak  když je
hezké počasí, tedy neprší, nesněží, tak to i slušně funguje. Je to ale náš případ?
Když jsem se zeptal správce TV-Maj pana Hanáka proč, tak jsem dostal, cituji, tuhle odpověď:
“Dobrý den,  technicky to bohužel není  možné v normálních cenových  relacích vzhledem ke stávající  technologii  a
existenci bezdrátových rozvodů. Situace se již řešila  v roce 2014 se stejným výsledkem.“
Situaci jsem si nyní rychle vyhodnotil u jedné společnosti, která se tímto zabývá a dostal jsem velice stručnou odpověď.
„My to umíme, není to nijak náročné a dokonce to i zainventujeme. Pokud budete potřebovat, tak se na nás můžete
obrátit, my si ve spolupráci s obcí vše prostudujeme a navrhneme řešení.“ 
Jediné  co  v  této  chvíli  po  správci  TV-Maj  a  potažmo po  obci  chci:  Prosím,  nechte  si  udělat  studie  (nabídky)  od
společností, co to umí a pojďme si společně znovu vyhodnotit situaci. 
Doporučuji projednat možnost zavedení internetu do sítě kabelové televize v Majetíně na nejbližším veřejném zasedání
zastupitelstva obce.
Děkuji za prostor.                                                                                          S pozdravem F. Lašák, Polní 393, Majetín

ODPOVĚĎ NA DOTAZ PANA LAŠÁKA

Možnost zavedení internetu do kabelové televize je možná, ale v současné době neefektivní. Jedná se o investici cca
900 000 Kč. Je  třeba si  uvědomit,  že vstupní internetová konektivita  (to,  co by se  pouštělo do rozvodů),  je u  nás
v Majetíně dostupná pouze přes  bezdrátový spoj, t.  j. parametricky stejná, kterou teď má většina domácností,  takže
závislost na počasí zůstane stejná.  Rychlostní parametry šíření internetu po koaxiálním kabelu (mám na mysli agregaci
mezi uživatele) jsou srovnatelné v současné době s 5GHz pásmem, které je ve většině domácností.

          Petr Hanák, jednatel společnosti TV-MAJ
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Vážení spoluobčané,

k výše uvedenému dopisu sděluji, že kdo z vás by měl zájem o bližší informace týkající se projektu Stavební úpravy
budovy OÚ Majetín, ráda si s vámi sjednám osobní schůzku, které se mohou zúčastnit i ostatní členové Zastupitelstva
obce Majetín, případně technický dozor investora nebo zpracovatel výběrového řízení. Kontakt k domluvení schůzky -
mobil: 606 853 435, e-mail: starosta@majetin.cz.  

                                Miroslava Zavadilová, starostka

Pozvánky 

23. 12. - Zpívání koled u Betléma

26. 12. - Vánoční koncert,  Dub nad Moravou

29. 12. - Majetínský Kapr – od 16:00 hod.turnaj ve volejbale

pětičlenných smíšených družstev,

startovné 200,- Kč za družstvo

30. 12.  Turnaj ve stolním tenise Smeč starostky obce – od

10:00 hod. kategorie dětí a juniorů, od 13:00 hod. turnaj

dospělých hráčů, startovné 30,- Kč

31. 12. Silvestrovská vycházka s koníky

1. 1. Novoroční vycházka Báječných ženských

20. 1. Ples TJ SOKOL

10. 2. Vodění medvěda

15. 2. Cestovatelská přednáška s Jiřím Márou

24. 2. Obecní ples

16. 3. Maškarní ples pro dospělé – SRPŠ

17. 3. Dětský karneval – SRPŠ 

24. 3. Brigáda Společně za krásnější Majetín

Fotopříloha

                        Večerní běh Majetínem   Večerní běh Majetínem 
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Majetínský pstroužek                     Svátek dýní a strašidel

                         Jednotka SDH obce                                  Spadlá borovice ve Školní ulici

    Soutěžní družstvo SDH – ženy   Vyhlášení fotografické soutěže

Vánoční výstava Vánoční výstava
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